

While accessing MTC Test Platform, the following passwords are needed in the following situations.

使用 MTC 線上分班測驗平台時，有幾個地方需要輸入密碼，請看下面的說明。

### Step 1. Password for logging into MTC Test Platform

輸入密碼進入考試系統

<http://service.mtc.ntnu.edu.tw/ptest/>

**MTC Online Placement Test**  
國語中心線上分班測驗

學號或臨時編號  
Student ID or Reference ID

生日月日四碼  
Birth month and date

(Example: August 14th -> 0814)

(Example: August 14th -> 0814)

\* 舊生請用學號登入，新生請使用許可信上Reference Number 登入。  
If you are a returning student, please login with your student ID.  
If you are a new student, please find your reference number on the

Submit

If your date of birth is May 20, then enter **0520** as your password.  
如果你的生日是 5 月 20 日，你的密碼就是 **0520**

Mr. ....  
TAIPEI 10656  
TAIWAN

Your Reference Number : 2017090031 Student ID:  
( Please use this above number in all correspondences with us. )

If your reference number is **2017090031**, then use this number as your username.  
如果你的 reference number 是 **2017090031**，請輸入這個號碼作為你的帳號。

### Step 2. Password for joining the Course 輸入密碼加入課程

MTC E-Test system > 課程 > 登入到Placement2017

分班測驗 2017 (Placement 2017)

教師: fyc apple  
教師: 黃淑菁  
教師: 陳鳳儀

Enter password/輸入密碼  
**placement2017**

本課程需要 課程專屬密碼 - 僅需輸入一次  
密碼請向開課教師陳鳳儀索取

課程專屬密碼:

取消 將我加入此課程

### Step 3. Password for beginning Part 2-Test 輸入密碼開始考試

Every applicant must fill out Part 1, Language Learning Survey before starting the placement test. Then, choose your test paper (Test 1, Test 2 or Test 3). If you have never learned Chinese before or for less than 30 hours, you don't need to take the test.

| 學習時數                     | 考試等級  |
|--------------------------|---|
| 30 hours or less 30個小時以下 | Test 1-Listening (聽力) & Test 1-Reading (閱讀) |
| 31-100 hours (小時)        | Test 2-Listening (聽力) & Test 2-Reading (閱讀) |
| 101-220 hours (小時)       | Test 3-Listening (聽力) & Test 3-Reading (閱讀) |
| Above 220 hours 220個小時以上 | Test 3-Listening (聽力) & Test 3-Reading (閱讀) |

考試等級 Test Level

- Test 1 - Listening (聽力)
- Test 1 - Reading (閱讀)
- Test 2 - Listening (聽力)
- Test 2 - Reading (閱讀)
- Test 3 - Listening (聽力)
- Test 3 - Reading (閱讀)

Each test level consists of Listening and Reading test. Every test-taker has to complete both parts of the test.  
每一個等級都有聽力和閱讀測驗，你必須完成兩部分的考試。

Key points for On-line Testing(Listening):

- Please select the correct answer by clicking on the , so that it changes to .
- Listening: When ready please press .
- Please press  to listen to each question.
- Please note: The time countdown time has run out you will not be allowed to give any answer within the allotted time, once the timer will be located on the left.

Test Time: 20 min

要進行這個測驗需要密碼

Enter the password which is provided after finishing Part 1.  
完成 Part 1 時，如果你需要考試，除了告訴你考哪一個等級，也會提供密碼。請輸入這個密碼開始考試。